



九十週年校慶及開放日事宜

敬啟者：

本校將於十二月舉行九十週年校慶系列活動，謹知會 貴家長如下：

- 一、十二月四日(星期五)開放日佈置，當天學生不需上課。
 - 二、十二月六日(星期日)上午十時，將於本校千禧館禮堂舉行創校九十週年開放日剪綵禮；當日上午十時至下午五時半為本校的開放日，將開放全校園並展示本校辦學理念、歷史圖片及師生在各方面取得的成就等。歡迎家長及社會人士到校參觀指教。
 - 三、十二月七日(星期一)，補假一天，學生無需回校上課。
 - 四、十二月八日(星期二)下午四時，於千禧館禮堂舉行九十週年校慶感恩聖祭，歡迎家長到校參與。
 - 五、本校將安排不同級別的學生參加開放日(十二月六日)及校慶感恩聖祭(十二月八日)。
- 詳情如下：

A. 十二月六日(星期日)學校開放日：

- (a) 初一、初二、英中一和英中二學生必須穿著整齊校服於上午九時前回校，參加開放日剪綵禮及其他活動至中午十二時。解散後，學生可自行留在學校至下午五時半。
- (b) 其他班級同學於校園開放時間回校參觀或參與各項活動。

B. 十二月八日(星期二)校慶感恩聖祭及粵華中學九十週年暨鮑思高(粵華)小學十五週年校慶晚宴：

- (a) 高中(高一至高三、英中四至英中六)學生必須穿著整齊校服，於上午九時四十五分前回校參與感恩聖祭。
- (b) 初中(初一至初三、英中一至英中三)學生必須穿著整齊校服，於下午三時四十五分前回校參與感恩聖祭。
- (c) 高三、英中六畢業班同學須於下午六時十五前到達漁人碼頭宴會廳參與晚宴。

備註：協助各項活動的學生請於十二月四日(星期五)及五日(星期六)按照老師的指示回校。

肅此函達，並頌 日安！

此致

貴 家長 / 監護人台啟

粵華中學 校務處

二零一五年十一月三十日

回 條

(請填妥回條交 貴子弟兩天內呈與班導師存錄)

敬覆者：頃接 貴校通告，藉悉有關校慶日及開放日事宜。此覆

班別：_____ 學號：_____ 學生姓名：_____

家長簽署：_____

日 期：2015年__月__日

90th School Anniversary & Open Day

Dear Parents / Guardians,

We will celebrate our school's 90th Anniversary with a series of activities as mentioned below.

1. 4th December 2015(Friday) – Preparative work for Open Day. There will be no classes on that day.
2. 6th December 2015(Sunday) at 10:00a.m. – 90th School Anniversary Ribbon-cutting Ceremony and Open Day at Jubilee Hall. The school campus will be opened to the parents and the Public from 10:00a.m. to 5:30p.m. Valuable historical pictures of the school will be on display and a variety of activities have also been organized. All of you are welcome.
3. 7th December 2015(Monday) – Day after Open Day. There will be no classes on that day.
4. 8th December 2015(Tuesday) at 4:00p.m. – Thanksgiving Mass at Jubilee Hall. All of you are welcome.
5. Arrangement has been made for different classes to participate in different activities on School Open Day (6th December) and Anniversary Day (8th December). The details are as follows:
 - A. 6th December 2015(Sunday) – **Open Day**
 - (a) Students of F.1, F.2, JM1 and JM2, wearing proper school uniform, must be in school by 9:00a.m. to take part in the Ribbon-cutting Ceremony and other activities until 12:00 p.m. They may remain in the school at their own will until 5:30 p.m. to enjoy shows or take part in other activities.
 - (b) Students of all other classes may come back to school between 10:00a.m. and 5:30p.m. to enjoy shows or take part in other activities.
 - B. 8th December 2015(Tuesday) – **Thanksgiving Mass and YW 90th Anniversary & DBYW(Primary) 15th School Anniversary Dinner**
 - (a) Students of Senior Forms (Form 4-6, SM1-3), wearing proper school uniform, must be in school by 9:45a.m. to attend Holy Mass.
 - (b) Students of Junior Forms (Form 1-3, JM1-3), wearing proper school uniform, must be in school by 3:45p.m. to attend Holy Mass.
 - (c) Students of graduating classes (Form 6 and SM3) must be in Macau Fisherman's Wharf Convention & Exhibition Center by 6:15p.m. for School Anniversary Dinner.

Note: Students who have been assigned duty must come back to school as instructed by their teachers on 4th December 2015 (Friday) and 5th December 2015 (Saturday).

General Office

Reply Slip

(Please return this slip to the Form Master/Mistress within two days after receiving the notice)

Dear Sir/Madam,

I am well informed of the notice dated 30th November 2015.

Class: _____ No: _____ Student's Name: _____

Parent's Signature: _____

Date: _____